
Izaslanik Krstan Simić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH. 

Pitanje glasi: 

„Je li Vijeće ministara BiH upoznato s eventualnim pravima i potraživanjima Republike 

Slovenije u odnosu na Termoelektranu Ugljevik, s obzirom na najave tužbe za sudjelovanje u 

izgradnji i naknadi štete?“ 

 


